
 
 
Referat DS 15.01.2018 
 
Tilstede: Serine Sørensen, Marita Nystuen, Gøril Netteberg,  
 Ine Marie Molteberg-Bøhn, Jørn Kveseth, Anette Sandvær, Jens Magnus Jensen 
 
Referenter: Magnus Kristiansen, Kjetil Mathisen 

 
Sak 04.19 – Referat 08.01.19 
Ok 
 
Sak 05.19 – Strategisk plan 
Følgende justeringer er gjort i planen: 

- Rekruttere og beholde gode lærere er kommet tydeligere inn i planen 
- Samarbeid skole-AKS er tydeliggjort med tiltak 
- Videre utvikling av kompetanse i/forståelse for bruk av digitale læringsmidler 

kommer tydeligere frem. Også med tanke på å tilby kurs o.l. til foresatte. 
Strategisk plan godkjennes i DS. 

 
Sak 06.19 – Budsjett 
AKS – Noe mer midler går til økt bemanning, forbedring av språkopplæring og flere 
og bedre kurs. Budsjettet godkjennes i DS. 
 
Skole – Skolen ønsker å prioritere innkjøp av digitale læringsmidler, videreføre 
opplæring av ansatte i god pedagogisk bruk av digitale læringsmidler, veiledning på 
klasseledelse og kursing av foresatte i hvordan digitale læringsmidler brukes i 
læringen på skolen. Ellers er det avsatt driftsmidler til lønn for å kunne opprettholde 
lærenorm. Budsjettet godkjennes i DS. 
 
Sak 07/19 – Eventuelt 

- FAU-leder møter for å drøfte alternativene som har kommet med tanke på 
rehabilitering/nybygg på Refstad. DS og FAU ønsker begge nytt bygg. FAU tar 
kontakt med Byråd for å få til et møte angående dette. 

 
- Foreldremøter – Skole og FAU samarbeider om innholdet i disse for å møte 

behovet til foresatte best mulig  
 

- FAU-leder tar opp muligheten for å ta backup av elevipad i skyløsning. Apple 
jobber med løsning for dette. IKT-ansvarlig ser på løsning for sikker 
passordbevaring for at arbeidene til elevene ikke skal gå tapt ved tap av 
passord. 

 
- Neste møte settes til 26.02.2019 

 
 
 

 

 


